
ZAPISNIK 16. redne seje
Sveta zavoda 2. osnovne Sole Slovenska Bistrica

Torek, 28. LL.2023, ob 17.00, uiilnica N20

Prisotni alani: Peter Cvahte, Zoran Kosid, Jernej Hren,5pela Korent Urek, Luka Repolusk,
Veronika Freier,, Karin Kos, Ludka 5raml
Odsotni ilani: Alenka Puinik, lgor Keber, Marija Majer
Prisotni vabljeni: Marjanca Frangei, Urika Motaln
Odsotni vabljeni: Sara Le5nik Cvedek, Klavdija Verdev

Dnevni red:

1. Predstavitev in potrditev dnevnega reda in pregled sklepov zadnje seje Sveta
zavoda.

2. Potrditev pritoZbene komisije.
3. Predstavitev in potrditev cenika uporabe Solskih prostorov.
4. Predstavitev in potrditev cenika Solske prehrane.
5. Povedan obseg dela ravnateljice.
6. Pobude in predlogi dlanov Sveta zavoda.

K ToaKr 1:
Predsednica Sveta zavoda je uvodoma pozdravila vse dlane in vabljene. Ugotovljena je bila
skleptnost Sveta zavoda. Po predstavitvi dnevnega reda, ki je bil soglasno potrjen je
predsednica prebrala sklepe zadnje seje in jih podala v razpravo.

Razprava se je odvila na tematiko enakomerne porazdelitve udencev priseljencev med obe
osnovni 5oli.
Ravnateljica je bila povabljena k porotilu sestanka z dne 23.7L.2O23, ki je potekal s

predstavniki Ministrstva za vzgojo izobraievanje Obiine Slovenska Bistrica ter obeh osnovnih
5ol. Pojasnila je, da je problematiko priseljencev vseslovenska problematika. Tujci prihajajo in
bodo tudi v prihodnje. Udeleiencem sestanka je bilo pojasnjeno, da je prisotnost udencev
priseljencev na 5oli do 10% ie obvladljiva, nad tem deleiem pa je ie teiko obvladljiva. Udenci
priseljenci se ne vkljutujejo dobro v Solsko skupnost, velikokrat ne dosegajo niti minimalnih
standardov, imajo nizke sposobnosti udencev, dogaja se vpisovanje, izpisovanje in
prepisovanje slovenskih uiencev na druge okolilke 5ole.
Problematika udencev priseljencev je sistemska teiava. Veliko dlanov je prijavljenih na enem
naslovu. Reiitev ni samo v delitvi na dve osnovni Soli (2. 05 Slovenska Bistrica in 05 Pohorskega
odreda Slovenska Bistrica), ampak tudi v moinosti, da bi se lahko udenci priseljenci vpisovali
tudi na sosednje osnovne iole, kar pa za sabo potegne tudi ureditev iolskega prevoza, kar pa
je v domeni obdine. Sprememba Solskega okoliia v oaeh ministrstva in obdine ne predstavlja
reiitve problema. Predlagana je bila tudi moinost pomoii s kulturnimi mediatorji, katerih
financira nje pa zagotovi obiina.
Na sestanku je bilo dogovorjeno, da ministrstvo zagotovi dodatni delei ur za utence
priseljence k sistemizaciji (0,25), da se ravnateljici obeh osnovnih 5ol pred vpisom za naslednje
Solsko leto sredata in enakomerno razporedita uience, ioli pa sta pri tem solidarni ter da se
prisotni aez eno leto ponovno sretajo na sestanku in pogledajo rezultate dogovorov.



Prisotniilaniz dogovorom sestanka niso bili zadovoljni, saj je bila pobuda strokovnih delavcev
2. 05 Slovenska Bistrica, izraiena v dopisu, poslanem tudi na obalno, da se iolski okolii
spremeni. Dogovor sestanka pa ni bil taksen. Dodatni delei ur v tem primeru ne predstavlja
reiitve problema. lzra:eno je bilo tudi razoaaranje, da obdina na preieti dopis strokovnih
delavcev na temo enakomerne porazdelitve uiencev priseljencev, ni podala odgovora.

S strani tlanov Sveta zavodaje bila podana reSitev v zahtevi obaini (ki se v vednost poilje tudi
iupanu obdine), da se spremeni Odlok o ustanovitvi 2. osnovne Sole Slovenska Bistrica z

dodanim sklepom, da se delei udencev priseljencev enakomerno porazdeli na obe osnovniSoli
in na predajo in5pektoratu, v kolikor odgovora na podano zahtevo ne bi prejeli, kar so z dvigom
rok tudi soglasno potrdili in spre.ieli sklep.

Predsednica je nato elane povabila 5e k potrditvi sklepov prejinjih sej. elani so pretekle sklepe

soglasno potrdili.

SKTEP 1:

Svet zavoda 2. osnovne iole Slovenska Bistrica na Obiino Slovenska Bistrica (v vednost tudi
iupanu) poda zahtevo, da se spremeni Odlok o ustanovitvi 2. osnovne Sole Slovenska
Bistrica tako, da se doda sklep, da se delei priseljencev enakomerno porazdeli na obe
osnovni 5oli.
V primeru, da s strani obaine odgovora v 14 dnevih ne bo, se obiino ponovno opomni na
priEakovan odgovor ter na predajo inipektoratu v primeru, ie na naSo zahtevo ne bi
odgovorila.

K TO.KI 2:
Predsednica je na kratko povzela predstavitev glede pritoibene komisije, ie pojasnjeno na

prejinji redni seji, kateri je potekel mandat in katero imenuje Svet zavoda. Predstavila je

predlagane dlane pritoibene komisije za mandatno obdobje 4let, in sicer od 1. 10. 2023 do

30. 09.2027:

Dva strokovna delavca druge 3ole, in sicer:

- Darja Rotart, Osnovna iola Pohorskega odreda Slovenska Bistrica,

Tina Mlakar, Osnovna Sola Minke Namestnik-Sonje Slovenska Bistrica

Dva predstavnika starSev 2. osnovne Sole Slovenska Bistrica, in sicer

Jernej Hren, predstavn ik starSev,

- Mojca Traten5ek, predstavnik stariev

Sest strokovnih delavcev 2. osnovne 5ole Slovenska Bistrica, in sicer:

- Manica Ferk, 2. osnovna Sola Slovenska Bistrica

Andreja Novak, 2. osnovna 5ola Slovenska Bistrica

- Sara LeSnik Cveiek, 2. osnovna Sola Slovenska Bistrica

- Simona Retnik, 2. osnovna iola Slovenska Bistrica

- tuika Sraml, 2. osnovna Sola Slovenska Bistrica

- Anja Mlakar,2. osnovna 5ola Slovenska Bistrica



elani Sveta zavoda so bili povabljeni k potrditvi predstavljenih ilanov. Z dvigom rok so bili

dlani pritoibene komisije soglasno potrjeni.

S(LEP 2:

Svet zavoda 2. osnovne 5ole Slovenska Bistrica ie potrdil predlagane tlane v pritoibeno
komisijo 2. osnovne iole Slovenska Bistrica, za mandatno obdobje 4let, in sicer od 1. 10.

2023 do30. 09.2027.

K TO.KI 3:
Ratunovodkinja je predstavila in obrazloiila nov predlog cenika za uporabo 5olskih prostorov,

ki bi bil veljaven od dne 1. 1.2024.
Sola je bila primorana k dvigu cen zaradi poviianja stroikov, predvsem elektrike in zemeljskega
plina. Predlog prenovljenega cenika je ie bil poslan na obtino, mora pa biti potrjen tudi na

Svetu zavoda.

Predsednica je dlane povabila h glasovanju k predlogu cenika za uporabo Solskih prostorov.

Cenik je bil soglasno sprejet.

SKLEP 3:

elani Sveta zavoda 2. osnovne iole Slovenska Bistrica je potrdil Predlog cenika za uporabo
5olskih prostorov, ki bo zaiel veljati z dnem 1.1.2024.

K TO.KI 4:
Radunovodkinja je v nadaljevanju predstavila predloga cenika Solske prehrane

Ravnateljica je pojasnila, da je ministrstvo dvignilo cene malice za 22o/o, Yeliko iivil se je
podraiilo, nekatera tudi do 50%, podraiila se je tudi voda, elektriina energija, zemeljski plin
..., zato smo bili primorani iti v zviianje cen tudi na naii ioli, vendar smo se odlodili za niiji dvig
cen, kot ministrstvo. Tako bi cene Solske prehrane povi5ali za 18%.

S strani ilanov je bilo izpostavljeno, da je cena kosila za zaposlene prenizka in predlagano, da
se le ta dvigne na 6,91€, kolikor znaia tudi viSina regresa za prehrano med delom na dan.
Predlagana cena kosila za domov pa ie 8,00€.
Predlagano je bilo tudi, da bi cenik zaiel veljati z dnem L.12.2O23.

Predsednica je prisotne tlane povabila h glasovanju k predlogu cenika iolske prehrane,
vkljutno s predlaganimi spremembami. Predlog je bil soglasno sprejet.



K TOEKI 5:

Predsednica je pojasnila, da je ravnateljica v daljiem obdobju (vei kot 2 meseca) odsotnosti
pomodnice ravnateljice, le to nadomeidala, v sled iesar je imela poveian obseg dela.

V postopku izpladila povedanega obsega, mora predsednica Sveta zavoda z ravnateljico skleniti
Dogovor o povedanem obsegu dela ter izdati Sklep o priznanju delovne uspe5nosti iz naslova
poveianega obsega dela, zakar pa je potrebno sprejeti sklep Sveta zavoda, da se predsednici

Sveta zavoda daje pooblastilo, da ta postopek izvede.

alani Sveta zavoda so bili povabljeni h glasovanju zgoraj navedenega, kar so soglasno potrdili

SKLEP 5:

ilani Sveta zavoda 2, osnovne Sole Slovenska Bistrica so potrdili, da se predsednici Sveta

zavoda 2. osnovne 5ole daje pooblastilo, da z ravnateljico za tas nadomeSianja pomotnice
ravnateliice sklene Dogovor o poveianem obsegu dela ter o poveianem obsegu dela izda

tudi sklep o priznanju delovne uspeinosti iz naslova povetanega obsega dela.

K TO.KI 5:

S strani predstavnika Sveta stariev je na pobudo stariev uiencev iole in obianov Slovenske

Bistrice, iola prejela pismo glede nestrinjanja v zvezi z pred Solo postavljenim novim znakom

K + R (kiss and ride), ki sporoia kje oz. na kateri povriini lahko voznik varno odloii otroka.
Omenjeno pismo je bilo na ieljo po5iljatelja, razdeljeno vsem prisotnim tlanom Sveta zavoda.

Predsednica je omenjeno pismo tudi predstavila in tematiko predala v razpravo.

Prometna signalizocijo je skladno po provilniku o prcmetni signolizociji in prometni opremi
no cestoh objovljen v urodnem listu it.99 z dne 27.72.2075.
Nomen prometnego znoko je, do obveiio udeleience v prometu (v noiem primeru storie), kie

oz.no koteri povriini lohko voznik vorno odloii otroko. Prometni znok nosi v provilniku oznoko

MS 77537, nopis K+R pomeni kiss and ride, se provi poliubi in odpelii, ongleiki nopis oz.

mednarodni nopis ni nit nenovodnego v prometni signolizociii pri nos, soi ie tokih izrozov vei,

kot no primer TAXI, H (bolniinico), STOP (ustovi), WC (stroniite), S.O.S (telefon) itd...

Tokih izrozov ter prometne signolizocije bo v prihodnosti ie vet, soi gre zo primere dobrih
proks iz tujine, kotere se potem uporablioio tudi v noii driovi.

V nadaljevanju.ie ravnateljica predstavila tudi posodobljene smernice za postavitev in izvedbo

ubrane opreme ter arhitekturnega oblikovania prometnih povriin za izbolj5anje prometne

varnosti otrok - 5olarjev, izdane s strani Ministrstva za infrastrukturo Republike Slovenije,

Direkcije RS za infrastrukturo, izdane v septembru 2019, v katerih ie jasno predstavljen tudi

znak, ki je postavljen zgora.i omenjen znak.

SKLEP 4:
alani Sveta zavoda 2. osnovne Sole Slovenska Bistrica je potrdil Predlot cenika Solsko

prehrano, s spremembo dviga cen kosil za zaposlene na 6,91€ in kosil za domov na 8,00€, ki

bo zaiel veliati z dnem l. L2. 2023.

Ravnateljica je pojasnila, da je vpraianje glede ustreznosti znaka naslovila na Komunalo

Slovenska Bistrica, ki je znak tudi postavila. Odgovor, ki ga je prejela.ie bil naslednji:



S strani dlanov Sveta zavoda je bilo podano mnenje, da je znak slikovno simpatiaen, da gre za

uradni znak, ki ga je izbralo podjetje Komunala Slovenska Bistrica, ie mednarodni znak, ki je v
skladu s pravno zakonodajo in da znaka ne moremo samovol.jno spreminjati.
Kljub postavitvi tega znaka pa za v prihodnje ni bojazni, da se bodo v bodote vse besede v
Solskem okoliiu preimenovale v angleiki .iezik, saj se zavedamo pomembnosti slovenskega
jezika. V sled navedenega je sprememba znaka nepredmetna.
Predlagano je bilo, da se odgovor Komunale Slovenska Bistrica objavi na spletni strani iole.

Ob koncu seje je predsednica dlan e prosila, da v izogib nel.jubim situacijam, v prihodnje v vabilu
podanih terminov za seje Sveta zavoda v primeru potrjene sklepinosti, ne bi spreminjali.
Predlagano je bilo, da bi se termin za naslednjo sejo doloail kar ob zakljutku trenutne seje.

Tako je predsednica podala termin za naslednjo sejo Sveta zavoda in sicer dne 4. marca 2024.

Seja je bila zakljudena ob 18.05.

Za pisa la:

Andre.ja Koren, poslovna sekretarka
Predsed nica Sveta zavoda:
Freier Veronika
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